

**Dialysis Centre**  
**腎臟透析中心**

Items 項目	Private Single / Junior Suite 私家房 / 豪華套房	Semi-Private Single 半私家單人房	Semi-Private Double 半私家雙人房	Standard / Day Ward 標準房 / 日間中心	Outpatient 門診
	(HK\$港幣)				
Haemodialysis (HD) or Haemodiafiltration (HDF) Basic Treatment Charges 血液透析及線上血液透析基本治療收費 - via AVF or AVG 使用瘻管或移植管 - via Haemodialysis catheter 使用血液透析導管	\$4,320	\$3,920	\$3,510	\$2,700	--

The above charges include room charge, bloodline, dialysate, basic dressing materials, fistula needle and conventional anticoagulant (Heparin).  
以上收費僅包括房租、透析喉管、透析液、基本消毒換症物品、穿刺針及抗凝血藥(肝素)。

Haemodialysis or Haemodiafiltration requires the use of artificial kidney and other specific anticoagulant (according to doctor's prescription). These charges are not included in the above basic treatment charges, additional charges would be applied.  
血液透析需使用人工腎及特定抗凝血藥(根據醫生處方),此醫療物品並不包括於以上基本治療收費內,需另外收費。

**Remarks 備註:**

- The above charges are for reference only. There may be further details that are not included here. Please kindly check with our staff prior to your treatment or examination.  
上述資料謹供參考·詳情未能盡錄·務請於接受檢查或治療前查詢有關詳情。
- Radiology imaging, laboratory test, and other medical related procedure and equipment are excluded (except when otherwise specified).  
上述收費不包括醫療造影,化驗費及其他輔助醫療程序及儀器(特別註明除外)。
- Doctor's fee and medication fee are excluded (except when otherwise specified). 上述收費不包括醫生費和藥費(特別註明除外)。
- Charges for non-office hour / emergency service will be adjusted. 非辦公時間及急診服務的收費會有所調整。
- Prices are subject to change without prior notice. 收費如有任何更改,恕不另行通知。
- VIP suite services available on request. 貴賓套房收費根據要求擬定。
- Effective date: 1 January 2024. 生效日期: 2024年1月1日。

For enquiries, please contact 3153 9000.  
如有任何查詢,請致電3153 9000。